

No. 34366

---

**UNITED STATES OF AMERICA  
and  
CÔTE D'IVOIRE**

**Exchange of notes constitnting an agreement concerning the provision of traiuing related to defense articles under the United States International Military Education and Training (IMET) Program. Abidjan, 21 March and 21 April 1983**

*Authentic texts: English and French.*

*Registered by the United States of America on 19 February 1998.*

---

**ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE  
et  
CÔTE D'IVOIRE**

**Échange de notes constituant un accord concernant la mise à disposition de moyens de formation se rapportant au matériel de défense dans le cadre du Programme international des États-Uuis pour l'iustrnction et la formation militaires (IMET). Abidjan, 21 mars et 21 avril 1983**

*Textes authentiques : anglais et français.*

*Enregistré par les États-Unis d'Amérique le 19 février 1998.*

[TRADUCTION — TRANSLATION]

EXCHANGE OF NOTES CONSTITUTING AN AGREEMENT<sup>1</sup> BETWEEN THE UNITED STATES OF AMERICA AND CÔTE D'IVOIRE CONCERNING THE PROVISION OF TRAINING RELATED TO DEFENSE ARTICLES UNDER THE UNITED STATES INTERNATIONAL MILITARY EDUCATION AND TRAINING (IMET) PROGRAM

ÉCHANGE DE NOTES CONSTITUANT UN ACCORD<sup>1</sup> ENTRE LES ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE ET LA CÔTE D'IVOIRE CONCERNANT LA MISE À DISPOSITION DE MOYENS DE FORMATION SE RAPPORANT AU MATÉRIEL DE DÉFENSE DANS LE CADRE DU PROGRAMME INTERNATIONAL DES ÉTATS-UNIS POUR L'INSTRUCTION ET LA FORMATION MILITAIRES (IMET)

---

*Not published herein in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

---

---

*Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*

---

---

<sup>1</sup> Came into force on 21 April 1983, in accordance with the provisions of the said notes.

---

<sup>1</sup> Entré en vigueur le 21 avril 1983, conformément aux dispositions des dites notes.